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adviesorgaan over procedurele, organisatorische  
en vergadertechnische zaken voor de raad 

 

 
 

datum dinsdag 20 juni 2017 van 20.00 uur tot 21.35 uur 
aanwezig Henny Ekelschot (voorzitter), Elias Bom (STERK Woerden), George Becht (D66), Hendrie 

van Assem (Inwonersbelangen), Marieke van Noort (Progressief Woerden), Arjan 
Noorthoek (CDA), Simon Brouwer (ChristenUnie/SGP), Stefan van Hameren (VVD), Jaap 
van der Does (LijstvanderDoes), Victor Molkenboer (burgemeester), Erwin Geldorp 
(griffier) en Onno Vliegenthart (adj. griffier/verslag).  

afwezig - 
 

 
1. Opening en vaststelling agenda  

De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur en heet de aanwezigen welkom.  

 
2. Mededelingen 

Vanuit de griffie: 

 De raad ontvangt op korte termijn een uitnodiging van wethouder Ten Hagen voor een 
besloten bijeenkomst om bijgepraat te worden over de voortgang van het onderzoek naar de 
technische oorzaak van het ongeval tijdens de sloop van het stadhuis. 

 Wethouder Koster heeft aangegeven in gesprek te zijn met partijen voor een alternatief plan 
voor de huisartsenpost. Het college en deze partijen willen de raad daarover informeren. 
Vanuit het Presidium wordt aangegeven dat voorafgaand aan of na afloop van de 
raadsvergadering van 29 juni geschikte momenten zijn. 

 
3a Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 

Het Presidium stelt de besluitenlijst van de vergadering van 5 april ongewijzigd vast. 

 
3b Actiepunten n.a.v. besluitenlijst vorige vergadering 

Ziekteverzuimcijfers 
De stukken zijn vandaag ontvangen, de cijfers lijken zich positief te ontwikkelen. 
 
Terugkoppeling gesprek mevrouw Van Noort en de heer Van der Lit over fractieassistentschap 
en inspreken tijdens commissievergadering 

 Mevrouw Van Noort geeft een terugkoppeling van haar gesprekken. In dit specifieke geval 
bleek sprake te zijn van (onverwachte) vervanging door de heer Van Lit van een ander 
bestuurslid van het platform bij het inspreken. De rolverwarring was in ieder geval niet de 
opzet.  

 Er vindt een discussie plaats binnen het Presidium over informele en formele 
belangen/contacten in relatie tot het lidmaatschap van de raad of de commissie. Afgesproken 
wordt dat het uitvoeren van meerdere rollen in één vergadering onwenselijk is. 

 
Melding mevrouw Van Noort over samenwerking projectleider Inclusie 
Mevrouw Van Noort meldt dat ze is aangesproken door een raadslid op haar samenwerking met 
de projectleider voor de Routekaart Inclusie. Zij meldt aan de leden dat zij samenwerkt en 
vermeld staat op de website van de projectleider, maar dat er geen sprake is van (financiële) 
belangen bij de samenwerking. 
 
Casus UMTS-mast: terugkoppeling wijze van communiceren 
Burgemeester Molkenboer meldt dat de raad een uitgebreide raadsinformatiebrief heeft 
ontvangen over deze casus.  
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4. Actiepunten/planning 
 N.a.v. bestuursuitje 2017: De heer Van Assem doet de suggestie om een bezoek te brengen 

aan ´t Oude Landt. Deze suggestie wordt meegenomen voor het uitje van 2018. Een ander 
idee is om op deze locatie te vergaderen. Daarnaast wordt gesproken over het voorlopige 
programma van 8 september, het bezoek aan Nieuwegein en de turnhal. 

 Het presidium wordt nog nader geïnformeerd over de voorbereiding van het U10-beraad(t) 
van 27 september, waarschijnlijk in MeetInOffice.  

 De actiepuntenlijst wordt vastgesteld. 

 
5. Actualiteiten 

Uitblijven van beantwoording van vragen in de raad van CDA en Inwonersbelangen over 
bouwlocaties Harmelen (Inwonersbelangen) 

De heer Van Assem licht toe dat hij het uiterst onwenselijk vond dat het erg lang duurde voordat 
openstaande rondvragen schriftelijk werden beantwoorden. Inmiddels was er ook al in de pers 
aandacht aan besteedt. De burgemeester geeft aan dat het proces intern is aangepast waardoor 
vragen nu sneller beantwoord worden. 
 
Inspreken tuincentrum De Bosrand tijdens raadsvergadering 24 mei 2017 (CU/SGP) 
De heer Brouwer heeft bezwaar tegen het zonder aankondiging inspreken in de 
raadsvergadering van 24 mei door een derde-partij, gelet op het politieke karakter van de 
bijdrage. Hier wordt in het vervolg beter op gelet. 
 
Spreektijd inspreker namens meerdere inwoners 

 Mevrouw Van Noort stelt het inspreken namens meerdere inwoners door een advocaat aan 
de orde. Deze inspreker kreeg een kwartier de tijd. Verschillende leden zien dat als 
onwenselijk, onder andere vanwege de mogelijke precedentwerking. De griffier legt uit dat in 
dit specifieke geval een afspraak is gemaakt met de inspreker. Dit moet gezien worden als 
een uitzondering. 

 De afspraak wordt herhaald dat, omwille van de vergadertijd, in principe alleen de voorzitter 
de inspreker bedankt. 

 
6. Bespreking mogelijkheden ‘peilen van de raad’ door het college 

 Mevrouw van Noort stelt het verzoek van het college uit het bestuursoverleg aan de orde om 
de raad in een meer informele setting te kunnen peilen over een onderwerp. Hier wordt door 
de leden verschillend over gedacht. Enkele leden zijn van mening dat dit ook kan blijven 
verlopen via het informele 1-op-1 (telefonische) contact tussen portefeuillehouders en 
fractievoorzitters of raadsleden. De raad is de afgelopen jaren voorzichtiger geworden in het 
doen van uitspraken buiten de formele besluitvorming in de raad om.  

 Afgesproken wordt dat in informatiebijeenkomst geen richtinggevende uitspraken worden 
gevraagd, maar dat wel de gevoelens van de aanwezige individuele leden kunnen worden 
gepeild. Een andere optie is om (in uitzonderingsgevallen) de raads- of commissieleden in 
een bijzondere (bijpraat)sessie te consulteren. 

 
7. Verzoek betrokkenheid raad bij onderdeel organisatieontwikkeling 

 In het kader van de organisatieontwikkeling is het verzoek gedaan vanuit het college om 
enkele raadsleden als klankbord te gebruiken. De raadsleden Hollemans en Van Megen 
hebben zich hiervoor aangemeld. Eén van Presidiumleden geeft aan dat het directe contact 
met ambtelijke organisatie en directie al enige jaren wordt gemist en dat daardoor ook weinig 
gevoel is bij de stappen die worden gezet en plannen die worden gemaakt.  

 Afgesproken wordt dat organisatieontwikkeling eens per 2 maanden vast agendapunt wordt 
(op de vergaderavond) van de commissie Middelen, waar in een gepaste setting en met 
voldoende tijd een gesprek plaatsvindt tussen de commissie, de portefeuillehouder en 
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ambtenaren. In september wordt een start gemaakt met het gesprek in een extra Presidium-
vergadering. 

 
8. Concept-raadsvoorstel (17R.00419) benoemen voorzitter raadscommissie 

Welzijn 
Het Presidium geleidt het raadsvoorstel door naar de hamerstukkenlijst van de raadsvergadering 
van 22 juni 2017.  

 
9. Voorbereidingen gemeenteraadsverkiezingen 2018 

Het Presidium wordt gevraagd een uitspraak te doen over de voorstellen uit het memo. 

 Het Presidium kiest in meerderheid voor lay-out scenario C (combinatie partijpagina’s en 
themapagina’s) voor de verkiezingskrant. 

 Het Presidium stemt in met het organiseren van de introductieavond van Kieskompas op 25 
september tussen 19.00-20.00 uur (voorafgaand aan fractievergaderingen). 

 De heer Becht doet de suggestie om de cursus “Ja, ik wil in de gemeenteraad” een volgende 
keer op een eerder moment te organiseren zodat geïnteresseerden nog ‘meegenomen’ 
kunnen in de procedure voor de kandidaatstelling. 

 
10. Rondvraag 

 De heer Van Assem vraagt naar de opening van het Gildepoortje in september. Hij vraagt of 
de opening kan mede kan worden gedaan, naast wethouder Koster, door direct betrokkenen 
vanuit de raad (de heer Arentshorst en Van der Does). Afgesproken wordt dat betrokkenen 
speciale aandacht cq een speciale plaats krijgen bij de opening.  

 De heer Noorthoek vraagt aandacht voor communicatie vanuit de gemeente waar bij de 
ondertekening door een wethouder ook de politieke partij namens wie de wethouder in het 
college zit staat vermeld. Als voorbeeld wordt hierbij gegeven de nieuwsbrief Afval. Deze 
vermelding wordt als ongepast ervaren. De burgemeester meldt dit bij team Communicatie.  

 
11. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.35 uur. 


